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   Ønsker for veien videre for Rotary – Bernt Børresen 

Tilstede: 13 medlemmer 

President Tove fulgte opp tråden fra forrige ukes «Valgrett» av André Bjerke 

med hans «Eiendomsrett». Vi har ingen jubilanter å feire i mars, og 

møtevirksomheten er lav i de andre klubbene.  

HVA ER VEIEN VIDERE? – Funn fra guvernørbesøket november 2019  

Bernt innledet med å minne om at det nå er ganske nøyaktig ett år siden 

pandemien stengte oss ned, og at datoen 12. mars nok blir en merkedag i norsk 

historie. Han opplyste videre at det på denne dagen var invitert til intercity-

møte på Roald Amundsens minne for å gå gjennom og diskutere synspunkter og 

innspill som var kommet fram i diskusjonene under Guvernørbesøket i Tøihuset. 

Et møte det altså ikke ble noe av. Dagens presentasjon var m.a.o. Premiere!  

Etter en kort redegjørelse for erfaringer med å arrangere slike møter, og en 

rekapitulering av budskapet fra vår daværende Distriktsguvernør, ble «funnene» 

presentert. Det ble poengtert at dette var funn, og ikke nødvendigvis ga uttrykk 

for holdningene og synspunktene til foredragsholderen. Fellesnevneren var: 

Et godt program og god medlemsverving er de to viktigste suksessfaktorene! 

Funn som det kan være interessante for oss å følge opp videre: 

- Skal klubbene selektivt søke etter samfunnsbevisste mennesker med roller i 

arbeidsliv/fritid som faktisk kan påvirke miljøet rundt seg? 

- Skal vi arbeide for flere fellesmøter i distriktet for å bli bedre kjent og 

lettere skaffe «topp» foredragsholdere? Trenger vi da en felles 

programkomite? 

- Skal vi jobbe for et tettere samarbeide mellom klubbene i distriktet? Bør vi 

starte med at Presidentene må møtes oftere? 

 

Vinlotteriet 

Markus Nagele vant vinflasken! 
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